
Konnerud sjakklubb 

  
Referat- Styremøte 19.06.23  

Til stede via skype: Anders, Håvard, Jon, Roger, Thorgrim, Andre  

 
Ikke tilstede:  

 

Nr. Styresak  Ansv.  Deadline  Avsluttet?  

1 Godkjenning av innkalling og forrige møtes referat:       
 

2 Vedtekter for klubben: Håvard og Roger går gjennom gamle 

protokoller for å finne hva som finnes. Kommer tilbakee med et 

forslag 

  

  

   

    

3 T-Skjorter: Jon har innhentet pris. 106 T-skjorter, inklusiv 15 

dommer skjorter. Pris ca 15000,-  

Vedtatt at Jon sender inn bestilling. 

 

  
  

4  Trening fra 2023:  

Mulighet for oppfølging av enkeltperoner, og kurs. Stemning må loddes, 

så man ser hva interessen er. 

Anders og Roger sjekker ut litt rundt kurs. 

  

  

  

 

  
 

5 Utvalgene: Roger finner fram oversikten, og ser på 

sammensetningen. 

  

  

   

  

 Hjemmesider og facebook: Anders, Thorgrim og Håvard tar 

ansvaret for å holde litt i gang. 

   

 Hypersys: Roger ser på å gi Håvard og Anders tilgang.    

 Økonomi: Per Arne gir seg fra neste år, snakker med Øivind om 

overgang 

   

 Seriesjakk: Vi satser på 3 lag    

 Høstturneringen: 2 Bergergrupper, og vurdere om C gruppen skal 

være Berger, Sveitser eller Konrad. 

   

6 Eventuelt: 

   

7 Neste styremøte:        

  
Håvard Aure  

Sekretær  

 

 


